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Συν Αθηνά και... ΑΕΙ-ΤΕΙ κλείνει 

Της ΟΛΥΜΠΙΑΣ Λ1ΑΤΣΟΥ 

_ την αρχή έδωσαν το σχέδιο. Με1 
τα, έδωσαν διευκρινίσεις. Και στη 
συνέχεια, είπαν ότι θα δώσουν ένα 

νέο σχέδιο που θα διορθώνει 
το πρώτο, διότι επισηµάνθηκαν 
διάφορα λάθη. To σχέδιο «Αθηνά», 

που έδωσε στη δηµοσιότητα κατ' αυτόν 
τον τρόπο το υπουργείο Παιδείας, προκάλεσε 

πολλά ερωτήµατα σε θέµατα µείζονος σηµασίας, 
τα οποία όµως έµειναν αναπάντητα, 

καθώς ο κ Αρβανιτόπουλος αρνήθηκε ακόµη 
και να τα ακούσει. 

Ενας εκ των συνεργατών του ανέλαβε εκ 
των υστέρων να δώσει απαντήσεις, δηµιουργώντας 

όµως µεγαλύτερη σύγχυση από την 
αρχική. Ετσι έµεινε εντελώς ανοιχτό το θέµα 
του αριθµού των εισακτέων που συνδέεται 
πλήρως µε τις θέσεις στην τριτοβάθµια εκπαίδευση. 

1o ερώτηµα αναπάντητο: 
Πόσο θα µειωθούν οι φετινοί εισακτέοι; Μειώθηκαν 

κατά 94 τα τµήµατα των ΑΕΙ και 

To υπουργείο Παιδείας 
πρώτα έδωσε στη 
δηµοσιότητα το σχέδιο 
«Αθηνά» και στη συνέχεια 
ανακοίνωσε ότι θα δώσει ένα 
νέο, που θα διορθώνει 
το πρώτο (!), προκαλώντας 
τελικά µεγαλύτερπ σύγχυση 
και ερωτηµατικά στην 
εκπαιδευτική κοινότητα 

των TEI στην τριτοβάθµια εκπαίδευση. Σε 
καθένα από αυτά τα τµήµατα αντιστοιχούσαν 

100 έως 200 θέσεις. Πόσες από αυτές θα 
χαθούν; Τα στοιχεία που έδωσε το υπουργείο 
ήταν λειψά, λανθασµένα και δεν έδιναν σαφή 

εικόνα. 
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Ενα παράδειγµα: το ΤΕΙ Λογιστικής Θεσσαλονίκης 
είχε πέρσι 240 φοιτητές. Αυτό απορροφήθηκε 

από το αντίστοιχο τµήµα στις 
Σέρρες, που είχε πέρσι 360 θέσεις. To νέο 
τµήµα, που µετονοµάζεται σε τµήµα Λογιστικής 

Χρηµατοοικονοµικής, πόσες θέσεις θα έ¬ 

χει στο φετινό µηχανογραφικό; Θα έχει και 
τις 600 που του αντιστοιχούν συνολικά; 
2o ερώτηµα αναπάντητο: 
Με ποιο σκεπτικό συνενώνει όλα τα ξενόγλωσσα 

τµήµατα υπό την σκέπη του Αγγλικού 
τµήµατος, αλλοιώνοντας έτσι την ταυτό- 

τητά τους, αφού τα µετονοµάζει σε τµήµατα 
Ξένων Γλωσσών και δεν κάνει το ίδιο και για 
τα θεολογικά τµήµατα; 
∆εν τόλµησε να «ακουµπήσει» µάλιστα ούτε 
το τµήµα Κοινωνικής Θεολογίας, το οποίο είχε 

κλείσει για ένα χρόνο εξαιτίας του σκαν¬ 

δάλου οικογενειοκρατίας που είχε 
ξεσπάσει. 
3o ερώτηµα αναπάντητο: 
Για ποιο λόγο διατηρεί µεµονωµένα 
τµήµατα, και πλήρως αποδυναµωµένα 

πια, σε αποµακρυσµένες γωνιές, 
όπως στη Λήµνο, στο Ληξούρι, 

στη Ζάκυνθο, στο ∆ιδυµότειχο, τη 
στιγµή που ένας βασικός στόχος 
του «Αθηνά» είναι να αντιµετωπίσει 
την πανσπερµία των ιδρυµάτων 
που απλώνονταν σε 63 πόλεις; 
4o ερώτηµα αναπάντητο: 
To νέο µοντέλο, του Οµοσπονδιακού 
πανεπιστηµίου που εισήγαγε, τοποθετώντας 

κάτω από την οµπρέλα 
κοινής διοίκησης πέντε Ιδρύµατα, 
τα Γεωπονικό, Πάντειο, Πανεπιστήµιο 

Πειραιά, Ουωνοµικό και Χαροκόπειο, 
ποιο σκοπό εξυπηρετεί; 

Τα ιδρύµατα αυτά διατηρούν την 
ακαδηµαϊκή και διοικηΉκή τους αυτοτέλεια, 

τα προγράµµατα σπουδών, 
τα πτυχία τους και την εξέλιξη του 
προσωπικού τους. ∆εν προκύπτει 
δηλαδή, από τις εξαγγελίες τουλάχιστον, 

µείωση φοιτητών ή µείωση 
προσωπικού ποα να οδηγεί σε µείωση 

κόστους λειτουργίας. Εύλογα 
λοιπόν αναρωτιέται κανείς, για ποιο 
λόγο τα πέντε να γίνουν ένα; 

Ο στόχος της επιλογής αυτής, 
σύµφωνα µε τον υπουργό, είναι να 
οδηγηθούµε στη χάραξη στρατηγικής 

εκπαιδευτικού σχεδιασµού, σε 
βάθος ΙΟετίας, των ιδρυµάτων. Την 
αρµοδιότητα αυτή θα έχει το Κεντρικό 

Συµβούλιο που θα έχει και 
την κεντρική διοίκηση του οµοσπονδιακού 

ιδρύµατος. 
5ο ερώτηµα αναπάντητο: 
Θα έχει το Κεντρικό Συµβούλιο του 
οµοσπονδιακού Ιδρύµατος σαφείς 
αρµοδιότητες και ποιες θα είναι, ή 
θα προσκρούουν αυτές µε τις αντίστοιχες 

των ∆ιοικήσεων των πέντε 
ιδρυµάτων; Ο ρόλος του πρύτανη 
θα υποβαθµιστεί σε καθήκοντα µόνο 

επιστηµονικά; 
6ο ερώτηµα αναπάντητο: 
Γιατί επελέγησαν ιδρύµατα διαφορετικής 

επιστηµονικής κατεύθυνσης 
για το Οµοσπονδιακό πανεπιστήµιο 

και δεν ενοποιήθηκαν ιδρύµατα 
µε τη λογική της συνάφειας 

γνωστικού αντικειµένου; 
7ο ερώτηµα αναπάντητο: 
Γιατί εξαιρέθηκαν από την οµοσπονδιοποίηση 

ιστορικά ΑΕΙ, όπως 
το Καποδιστριακό; Γιατί δεν έγινε αντίστοιχη 

ένωση Πολυτεχνικών 
σχολών σε οµοσπονδιακό ίδρυµα; 
Πώς έχουν ενσωµατωθεί στο Αριστοτέλειο 

και στο Πανεπιστήµιο 
Πατρών οι πολυτεχνικές σχολές; 
Εχει σχέση αυτό µε το ιδιοκτησιακό 
καθεστώς των ιδρυµάτων, καθώς 
κάποια από αυτά έχουν µεγάλη ακίνητη 

περιουσία την οποία και 
διαχειρίζονται; 

To σχέδιο «Αθηνά» θα δοθεί για 
διαβούλευση διάρκειας 45 ηµερών 

και στο διάστηµα αυτό δεν αποκλείεται να υπάρξουν 
αλλαγές. Αναµένεται µε ενδιαφέρον 

n τοποθέτηση που θα κάνει το κόµµα της 
∆ΗΜΑΡ που έχει ήδη επεξεργαστεί ένα ανάλογο 

σχέδιο, ενώ θέση επίσης δεν έχει πάρει 
το ΠΑΣΟΚ. ' 
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